
PROTOKÓŁ Nr LIV/2018

z sesji  Rady Gminy Grunwald odbytej  w dniu 28 września 2018 r.  
w sali  posiedzeń Gminnego Ośrodka Kultury w Gierzwałdzie.

Początek obrad godz.  15 0 0 .
Zakończenie  obrad godz.  16 0 0 .
Przewodniczył:  Pan Sławomir  Matuszewski – Przewodniczący Rady Gminy.
Ustawowy skład rady:  15 radnych.
Obecnych:  14 radnych.
(l is ta  obecności w załączeniu – zał.  nr 1).  
Nieobecni:  radny Marek Tański.
Radny Stanisław Zaboroś spóźnił  s ię  na sesję.
Ponadto w sesji  udział  wzięli
         1.  Henryk Kacprzyk – Wójt  Gminy;
         2.Waldemar Szydlik – Sekretarz Gminy;
         3.  Urszula Borkowska – Skarbnik Gminy
         4.  Sołtysi  i  mieszkańcy Gminy Grunwald.

    ( l is ta  obecności w załączeniu – zał.  nr 2).

Podjęto uchwały od nr 330 do nr 337.

Ad  pkt  1.  Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Sławomir  Matuszewski  dokonał
otwarcia  LIV sesji  Rady  Gminy,  po  czym  stwierdził  kworum,  przy  którym  może
obradować i  podejmować prawomocne uchwały Rada Gminy.
Następnie  powitał  radnych i  zaproszonych gości.

Ad  pkt  2.  Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Sławomir  Matuszewski  –
porządek  obrad  radni  i  sołtysi  otrzymali  na  piśmie.  Był  wywieszony  na  tablicach
ogłoszeń i  zamieszczony w Biuletynie  Informacji  Publicznej.
Do  porządku  obrad  na  posiedzeniu  komisji  zostały  wprowadzone  następujące
projekty uchwał:
-  w sprawie wyrażenia  zgody na nabycie na własność gminy Grunwald
  nieruchomości  zabudowanej;
-  w sprawie zmiany uchwały Nr LI/315/2018 w sprawie przystąpienia do
  sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy
  Grunwald w obrębie geodezyjnym Gierzwałd,  pomiędzy drogą powiatową nr
  1262N a drogą wojewódzką nr 542, część działki  7/3;
-  w sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania
  przestrzennego gminy Grunwald w obrębie geodezyjnym Kiersztanówko.
Uwag nie  zgłoszono.
Rada  Gminy  w  głosowaniu  jawnym  –  13  głosami  za,  przeciwnych  nie  było,
wstrzymujących  się  nie  było  przyjęła  porządek  obrad  LIV  sesji  Rady  Gminy  w/g
następującego wyszczególnienia:
   1.  Otwarcie  – stwierdzenie  prawomocności  obrad.
   2.  Przyjęcie  porządku obrad.
   3.  Przyjęcie  protokołu z poprzedniej  sesji  Rady Gminy.
   4.  Informacja o pracy placówek oświatowych w roku szkolnym 2017/2018.
   5.  Ocena i  analiza wykonania budżetu za I  półrocze 2018 roku. 
   6.  Sprawozdanie  Wójta  z działalności  między sesjami:
       a)  informacja  o przetargach ogłaszanych przez gminę.
   7.  Podjęcie  uchwał przez Radę Gminy:
       a)  w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na

1



           lata  2018 – 2032;
       b)  w sprawie zmian budżetu Gminy Grunwald na 2018 rok;
       c)  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego w
           miejscowości  Gierzwałd;
       d)  w sprawie wyrażenia  zgody na zbycie w drodze darowizny nieruchomości  
           niezabudowanej  na cele  sakralne;
       e)  w sprawie ustalenia  wynagrodzenia Wójta  Gminy Grunwald;
       f)  w sprawie wyrażenia  zgody na nabycie na własność Gminy Grunwald 
            nieruchomości  zabudowanej;
       g)  w sprawie zmiany uchwały Nr LI/315/2018 w sprawie przystąpienia do
           sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy
           Grunwald w obrębie geodezyjnym Gierzwałd,  pomiędzy drogą powiatową
            nr  1262N a drogą wojewódzką nr 542, część działki  7/3;
        h)  w sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu
            zagospodarowania przestrzennego gminy Grunwald w obrębie
            geodezyjnym Kiersztanówko.
    8.  Wolne wnioski  i  informacje.
    9.  Interpelacje  i  zapytania.  
  10.  Zamknięcie  obrad.

Ad  pkt  3.  Przewodniczący  Rady  Gminy  -  Pan  Sławomir  Matuszewski  –
kolejnym  punktem  porządku  obrad  jest  przyjęcie  protokołu  z  LIII  sesji  Rady
Gminy.  Protokół  był  wyłożony  do  wglądu  przy  l iście  obecności.  Znajduje  się  w
biurze  rady.  Zawsze  można  zapoznać  się  z  jego  treścią.  Wnioskuję  o  przyjęcie
protokółu  z  LIII  sesji  rady  gminy  bez  odczytywania.  Czy  są  jakieś  inne  wnioski
lub uwagi do protokółu?
Radni uwag nie  zgłosil i .
Rada  Gminy  w  głosowaniu  jawnym  –  13  głosami  za,  przeciwnych  nie  było,
wstrzymujących się nie  było przyjęła  bez odczytywania  protokół z LIII  sesji  Rady
Gminy.

Ad  pkt  4.  Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Sławomir  Matuszewski  –
kolejnym  punktem  jest  informacja  o  pracy  placówek  oświatowych  w  roku
szkolnym 2017/2018.  Informacja była przedstawiona na komisjach.
Sekretarz  –  Pan  Waldemar  Szydlik  –  jeśli  chodzi  o  oświatę  w  2017  roku
szczegółowo radnym przedstawiałem na posiedzeniach  komisji .  Jest  tego dużo,  bo
każda  szkoła  przygotowała  pod  kątem  swoich  sukcesów  i  jednocześnie  pracy  z
uczniem  zdolnym  i  z  uczniem  mniej  zdolnym,  dlatego  tych  informacji  jest  9
stron.  
W  2017  roku  na  koniec  września  mieliśmy  w  Gierzwałdzie  224  uczniów,  35
nauczyciel i ,  we  Frygnowie  118  uczniów,  21  nauczycieli ,  w Mielnie  166  uczniów,
23  nauczycieli ,  w  Szczepankowie  87  uczniów,  20  nauczyciel i ,  w  szkole  w
Dylewie  z  oddziałami  przedszkolnymi  38  uczniów,  13  nauczycieli ,  punkt
przedszkolny  w  Stębarku  25  uczniów,  Publiczne  Gimnazjum  im.  Władysława
Jagiełły  w  Stębarku  94  uczniów.  To  nam  daje  razem  752  uczniów.  Jeśli  chodzi  o
nauczyciel i ,  to  jest  129  osób  zatrudnionych  w  szkołach  na  terenie  naszej  gminy.
Jeśli  chodzi  o  etaty  nauczycielskie,  mamy  razem  80  etatów.  Jeśli  chodzi  o
oddziały  to  poniżej  „O”  mamy  155  uczniów,  w  punkcie  przedszkolnym  25
uczniów,  w gimnazjum 94 uczniów.  Jeśli  chodzi  o  te  dane  statystyczne,  to  tak  się
mniej  więcej  kształtują.
Radni uwag nie  zgłosil i .

Ad pkt 5.  Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Matuszewski –
kolejnym punktem porządku obrad jest  ocena i  analiza wykonania budżetu za I
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półrocze 2018 roku.
Wójt – Pan Henryk Kacprzyk – co roku do 30 sierpnia musimy do RIO jak
również  do  radnych  złożyć  sprawozdanie  z  działalności  budżetowej  gminy  za  I
półrocze.  Takie  sprawozdanie  wpłynęło  terminowo  i  do  radnych  i  do  RIO  w
Olsztynie.  Skład  Orzekający  RIO  w  Olsztynie  analizuje  bardzo  szczegółowo
sprawozdanie i  po analizie  tego sprawozdania zaopiniował  pozytywnie.
„Pozytywnie  opiniuje  przedłożoną  przez  Wójta  Gminy  Grunwald  informację  o
przebiegu  wykonania  budżetu  Gminy  Grunwald  za  pierwsze  półrocze  2018  roku.”
Z  tego  faktu  wynika,  że  to  co  żeśmy  zaplanowali  na  półrocze  zostało  wykonane
zgodnie z planem. Tak stwierdziła  RIO.
Uwag nie  zgłoszono.

Ad  pkt.  14.  Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Sławomir  Matuszewski  –
poproszę Pana Wójta  o sprawozdanie z działalności  między sesjami.
Wójt  –  Pan  Henryk  Kacprzyk  –  jeśli  chodzi  o  sprawozdanie  z  działalności
między sesjami rozpocznę od inwestycji:   które są w trakcie  realizacji .  
1.  Dnia 14.09.2018 r .  podpisałem umowę na budowę Otwartej  Strefy Aktywności
    w Łodwigowie.  Wykonawca za 62.410,20 zł  zrealizuje  zamówienie  w terminie
    do końca października 2018 roku.
2.  Budowa placów zabaw i si łowni zewnętrznych w ramach realizacji  funduszu
    sołeckiego będzie realizowana w miejscowościach  Domkowo, Kitnowo,
    Pacółtowo, Rychnowska Wola.  Są one w  trakcie  realizacji .  Termin realizacji
    do 15.10.2018 r . .  Czasu niewiele  zostało.  Myślę,  że wykonawcy będą musieli
    s ię spieszyć,  inaczej  znowu spotkamy się w sądzie.
3.  Ogłosil iśmy przetarg  na przebudowę odcinka drogi gminnej  we Frygnowie.  Na
    tą drogę otrzymaliśmy od Marszałka 50 tys.  zł ,  t j .  z  Wydziału Geodezji  i
    Gospodarki  Gruntami.  Obowiązkiem jest  dołożyć 50 tys.  zł  z naszego budżetu.
    Tak że za 100 tys.  zł  w terminie do 26.10.2018 r .  zostanie  zrealizowane te
    zamierzenie inwestycyjne równo warte  100 tys.  zł .
Jeżeli  chodzi  o przetargi  na udzielenie  zamówień publicznych:
1.Dnia 24.08.2018 r .  ogłosil iśmy przetarg na dowóz dzieci  do placówek
    edukacyjnych na rok szkolny 2018/19. Przewozy będzie realizowała Firma
    Przewozów Osobowych Grzegorz Skorupski z Frygnowa.
2.  Dnia 12.09.2018 r .  ogłosil iśmy trzeci  przetarg  na wykonanie Otwartej  Strefy
    Aktywności  w Mielnie.  Termin realizacji  to  10.10.2018 r . .  Niestety brak ofert .
    Postępowanie do unieważnienia.  Ogłaszamy następny przetarg.  Z tym że po
    skontaktowaniu  się tymi,  którzy przekazują środki na tą  „OSA”, konkretnie
    Ministerstwo Sportu,  uzyskaliśmy wiadomość,  że możemy sobie dowolnie te
    terminy ustalać aby wykonać tą strefę.  Myślę,  że będzie robili  to w następnej
     kolejności.
Jeżeli  chodzi  o gospodarkę nieruchomościami to  dzisiaj  podejmiemy uchwały:
1.  Uchwała  w sprawie przekazania  gruntu w użytkowanie wieczyste  jako część
    udziału przypadającego do mieszkania.  Chodzi  o Panią,  która nabyła
    mieszkanie komunalne.
2.  Uchwała o nieodpłatne  przekazanie  gruntów komunalnych w Gierzwałdzie  na
    cele  działalności  sakralnej.  Ksiądz miejscowej  parafii  Gierzwałd zwrócił  s ię
    do nas.  Przy grodzeniu parafii  nieregularna działka  została  ogrodzona prosto i
    pozostały takie  elementy  małe,  które razem wynoszą około 350 m do
    przekazania  parafii .  Wcześniej  została  przekazana ta  działka częściowo
    zamieniona  nieodpłatnie  przez gminę na wybudowanie.  To był  rok 1990, tak że
    bardzo dawno.
3.  Uchwała intencyjna  w sprawie zakupu nieruchomości  zabudowanej  w Milenie
    od Towarzystwa Jezusowego. Wielkopolsko-Mazowieckie Towarzystwo
    Jezusowe po negocjacjach  zgodziło się w pierwszej  kolejności  oddać park,
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    następnie drogi dojazdowe do tego parku. W tej  chwili  po rozmowach z
    ekonomem tego towarzystwa uzyskaliśmy obietnicę  a nawet zobowiązanie,
    które posiadamy na piśmie,  że zostanie  ten obiekt cały po SHR w Mielnie
    przekazany prawie że nieodpłatnie,  bo suma 270 tys.  zł  główna stawka brutto,
    którą wynegocjowaliśmy,  myślę,  że jest  to sumą symboliczną.  
Jeżeli  chodzi  o gospodarkę przestrzenną:
1.  Przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
    przestrzennego w obrębie geodezyjnym Gierzwałd.  Chodzi tu  o obszar
    górniczy eksploatowany przez Pana Biedrzyckiego.  Wcześniej  była uchwała
    uchwalająca  studium uwarunkowań architektonicznych i  rozwoju
    gospodarczego gminy w której  już ujęliśmy ten obszar,  na który w tej  chwili
    będziemy opracowywali  miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego.  
2.  Również przystąpiliśmy,  na komisjach poinformowałem radnych i
    zaproponowałem przyjęcie  uchwały,  która została  wpisana do porządku obrad,
    o przystąpieniu uchwały do sporządzenia  miejscowego planu
    zagospodarowania przestrzennego w obrębie geodezyjnym Kiersztanówko,
    miejscowość Kiersztanowo.  Są to 3 działki,  które na wniosek mieszkańców
    naszej  gminy kierujemy do opracowania planu przestrzennego.
Jeżeli  chodzi  o remonty i  bieżące  utrzymanie:
1.  Gmina zakończyła  prace budowlane w budynku gimnazjum w Stębarku,  gdzie
    dostosowywaliśmy pomieszczenia  zaadaptowane na przedszkole gminne.  W tej
    chwili  jest  już dokonany odbiór przez Sanepid,  przez straż pożarną.  Już uczą
    s ię tam, wychowują przedszkolacy 3 – 6.  Jeszcze pozostała  nam tam jedna
    wolna klasa.  Jeżeli  będzie potrzeba,  to możemy tą  działalność  rozszerzyć.  
2.  Przebudowa pomieszczeń Szkoły Podstawowej w Szczepankowie  – na
    pomieszczenie  medyczne – wstawienie okna,  przebudowa instalacji
    hydraulicznej,  ułożenie terakoty.
3.  Również wylano płyty fundamentowe.  Dzisiaj  troszeczkę więcej  zrobiono,  bo
    już jedna wiata  stoi .  Do tego punktu,  który rano pisałem, już mogę napisać,  że
    są dwie wiaty przystankowe oddane do użytku.
4.  Następnie  naprawa i  konserwacja sieci  wodociągowych i  kanalizacyjnych.  Jak
    wiecie  mamy 116 km sieci  wodociągowej i  około 50 km sieci  kanalizacyjnej.
    Te 210 km, z czego połowa to są sieci  stare  popegerowskie,  co chwila  jakieś
    awarie.  Jedna ekipa ciągle  ma pracę,  jeżel i  chodzi  o usuwanie tych awarii .
    Awarie  są powodowane przede wszystkim przez ciężki  sprzęt rolniczy.  Kiedyś
    te ciągniki  typu 360, które są o połowę lżejsze,  od tych,  które teraz  po tych
    polach się poruszają,  s tąd też tyle  tych awarii .  
5.  Prace porządkowe – chodzi  o cmentarz w Szczepankowie.  Pomogliśmy księdzu
    z tej  części  ewangelickiej  cmentarza wywieźć  śmieci.  To były śmieci
    zmieszane.
6.  Organizacja  pracy kotłowni gminnych w związku z rozpoczęciem sezonu
    grzewczego.  Rozpoczęliśmy już sezon grzewczy tam gdzie było to możliwe.  W
    dniu
    dzisiejszym od godziny 15.00 do miejscowości  Mielno wyruszyły dwie Panie,
    które udadzą się do mieszkańców osiedla  w Mielnie  z umowami.  Jeżeli  umowy
    zostaną w komplecie  podpisane,  to  od razu przywozimy opał  i  uruchamiamy
    ogrzewanie osiedlowe w miejscowości  Mielno,  gdzie kotłownia jest  nasza a
    cała  sieć grzewcza plus mieszkania  są właścicieli  nieruchomości  zakupionych
    po byłej  SHR.
Mieszkaniec  Gierzwałdu  –  Pan  Edmund  Żmijewski  –  ta  otwarta  strefa
aktywności w Łodwigowie,  co to tam za 60 tys.  zł? 
Wójt  –  Pan  Henryk  Kacprzyk  –  otwarta  strefa  aktywności  to  jest  jeszcze
program  opracowany  przez  Panią  Beatę  Szydło  jak  była  premierem.  To  co  my
robiliśmy  siłownie  zewnętrzne  ze  środków  sołeckich,  okazało  się,  że  wszedł  taki
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program jak „Orliki”  gdzie  można było  złożyć  wnioski.  My żeśmy tych wniosków
złożyli  dwa  i  obydwa  były  rozpatrzone  pozytywnie.  To  są  zewnętrzne  siłownie.
Ta  rozszerzona  wersja  jest  z  placem  zabaw  dla  dzieci  od  razu.  Tak  że  tu  jest
dofinansowane  w  50%  i  myślę,  że  jest  korzystniejsze  niż  wykorzystywanie
pieniędzy sołeckich.
Sekretarz  –  Pan  Waldemar  Szydlik  –  podpisaliśmy  umowę  również  na  budowę
boisk  w  szkole  podstawowej  i  gimnazjum  w  Stębarku.  W  związku  z  tym,  że
pierwszy  harmonogram  wyznaczał  nam  termin  do  30  września,  jesteśmy  teraz  na
etapie  zmiany tego harmonogramu.  Wnioskujemy o to,  żeby ta  budowa skończyła
się  31  sierpnia  2019  roku  i  przeznaczone  jest  na  to  1.060  tys.  zł .  Ten  projekt
polega  na  tym,  że  wybudowane  tam  zostanie  boisko  do  piłki  nożnej  ze  sztuczną
nawierzchnią,  ogrodzone,  boisko  wielofunkcyjne  do  siatkówki  i  koszykówki  ze
sztuczną nawierzchnią  również i  również ogrodzone.  Do tego bieżnia  stu  metrowa
z  tartanem  i  bieżnia  do  skoku  w  dal.  To  będzie  wszystko  jak  harmonogram
zostanie  zatwierdzony  wykonane do 31 sierpnia  2019 roku.  Tu  również  mamy już
umowę podpisaną.
Radny –  Pan Ryszard Bala  –  ja  mam pytanie  dotyczące  organizacj i  przetargu  na
otwartą  strefę  aktywności  w  Łodwigowie  gdzie  jedyny  oferent,  który  się  zgłosił
zaproponował  kwotę  62  tys.  zł  z  kawałkiem,  natomiast  gmina  ustali ła  taką
barierę  czy  kwotę  graniczną  63  tys.  zł .  Ja  podziwiam  tego  oferenta,  że  tak
dokładnie  wyliczył  kwotę  jaką  może  zaproponować  za  wykonanie  tej  inwestycji .
Druga  sprawa  do  tego  co  Pan  Szydlik  powiedział ,  określi ł  Pan  na  1  mln  zł .  Skąd
będą pochodziły środki? W jakim procencie  będzie dofinansowanie?
Wójt  –  Pan  Henryk  Kacprzyk  –  85%  dofinansowania  jest  zewnętrznego  i  15%
gmina.  Odnośnie tej  wypowiedzi  pierwszej,  że  trafił  bardzo dokładnie.  To nie jest
tajemnicą,  że  projekty  które  składamy,  one  się  ukazują  w  internecie  i  tam  pisze
wyraźnie  i le  jest  środków  przeznaczonych  na  daną  strefę  i  po  prostu  wystarczy
zajrzeć  w  internecie  i  skalkulować,  bo  Dąbrówno  ogłosiło  taki  otwarty,  bez
ograniczenia,  przetarg  na  tą  strefę  większą,  która  miała  kosztować  około  100 tys.
zł ,  to  przyszła  jedna  oferta,  ale  na  240 tys.  zł ,  że  bardzo  duża  rozbieżność.  Ja  się
cieszę,  że  ten  się  znalazł.  Myślę,  że  wiosną  zmieni  się  tutaj  rynek jeżel i  chodzi  o
przetargi.  
Innych uwag nie  zgłoszono.

Ad  pkt  7.  Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Sławomir  Matuszewski  –
kolejnym  punktem  porządku  obrad  jest  podjęcie  uchwał  przez  radę  gminy  –
pierwsze  dwie  uchwały  są  to  uchwały  budżetowe  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej
Prognozy  Finansowej  Gminy  Grunwald  na  lata  2018  –  2032  i  w  sprawie  zmian
budżetu Gminy Grunwald na 2018 rok.
Było  to  omawiane  na  komisjach.  Tam  się  zmieniło  z  tym  co  otrzymaliśmy  w
projekcie,  dlatego że wpłynęły środki z  powiatu na zakup sprzętu.
Radni uwag nie  zgłosil i .
Rada Gminy w głosowaniu  jawnym – 12 głosami za,  przeciwnych nie  było,  przy 2
głosach  wstrzymujących  (radny  Ryszard  Bala,  Dariusz  Borkowski)  –  podjęła
uchwałę  Nr  LIV/330/2018  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Gminy Grunwald na lata  2018 – 2032.
(Uchwała w załączeniu – zał.  nr 3).

Rada Gminy w głosowaniu  jawnym – 11 głosami za,  przeciwnych nie  było,  przy 3
głosach  wstrzymujących  (radny  Ryszard  Bala,  Dariusz  Borkowski,  Adam
Butrymowicz)  –  podjęła  uchwałę  Nr  LIV/331/2018  w  sprawie  zmian  budżetu
Gminy Grunwald na 2018 r . .
(Uchwała w załączeniu – zał.  nr 4).
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Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Sławomir  Matuszewski  -  kolejna  uchwała
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  w  miejscowości
Gierzwałd.
Wójt  –  Pan  Henryk  Kacprzyk  –  to  jest  mieszkanie  na  temat  którego
podejmowaliśmy  już  uchwałę  o  sprzedaży,  z  tym  że  został  tam  popełniony  błąd
dotyczący  gruntu  na  którym  to  mieszkanie  się  znajduje.  Jest  to  budynek
czterorodzinny.  Jest  tam  współudział  w  gruncie.  W  tamtej  uchwale  żeśmy
przyjęli ,  że  sprzedajemy  łącznie  z  gruntem,  czego  nie  możemy  zrobić,  bo  grunt
jest  w  dzierżawie  wieczystej ,  dlatego  też  w  tej  uchwale  jest  ta  poprawka
wniesiona i  zapisany współudział  w gruncie jako dzierżawa wieczysta.
Radni uwag nie  zgłosil i .  
Rada  Gminy  w  głosowaniu  jawnym  –  14  głosami  za,  przeciwnych  nie  było,
wstrzymujących  się  nie  było  –  podjęła  uchwałę  Nr  LIV/332/2018  w  sprawie
wyrażenia  zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego w miejscowości  Gierzwałd.  
(Uchwała w załączeniu – zał.  nr 5).

Przewodniczący Rady Gminy - Pan Sławomir Matuszewski  -  kolejna uchwała  w
sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  drodze  darowizny  nieruchomości
niezabudowanej  na cele  sakralne.
Mieszkaniec  Gierzwałdu  –  Pan  Edmund  Żmijewski  –  a  ten  parking  przed
kościołem czyj  jest ,  gminny?
Wójt – Pan Henryk Kacprzyk – tak.
Radny –  Pan  Ryszard  Bala  –  chciałbym uzyskać  wyjaśnienie.  Pan  Wójt  wczoraj
powiedział ,  że  te kawałki  działek  mają około 360 metrów. Czy to jest  prawda?
Wójt – Pan Henryk Kacprzyk – tak.  
Sołtys – Pan Rydiger Kupisz – tam są 3 działki.
Radny –  Pan Ryszard Bala  –  przepraszam,  ja  zadaję  pytanie  przewodniczącemu.
Tak  słyszałem  na  komisji ,  360  m 2  te  kawałki  działek  mają.  Ja  mam  wątpliwości
dotyczące  tego,  że  na  mapach  geoportalu  pomiar  wynosi  około  470  m,  bo  na
geoportalu  nie  jest  dokładnie.  Błąd  w  dotychczasowych  moich  doświadczeniach
wahał się  do 3,  5%. Nie mam pewności  czy to  jest  360 m czy 470?
Wójt  –  Pan  Henryk  Kacprzyk  –  odpowiem  na  to  pytanie.  Ja  też  nie  mam
pewności  na  dzisiaj ,  bo  to  jest  uchwała  intencyjna  o  tym  czy  przekazujemy
księdzu,  bo  od  tego  zależy  czy  przeprowadzamy  prace  geodezyjne.  Jeżeli  rada
przystanie,  przegłosuje,  ja  zlecę  biuru  geodezyjnemu,  zresztą  na  koszt  księdza,
który  te  działki  przejmuje,  po  prostu  wytyczenie  ich.  Wtedy  będę  w  stanie
dokładnie  powiedzieć,  i le  to  jest .  To samo było  przy  świetl icy  w  Łodwigowie.  Ja
w tej  chwili  nie  wiem. To jest  przybliżona wartość,  którą podałem i  Pan też podał
przybliżoną.  Pewna wartość będzie dopiero po pracach geodezyjnych.  
Radny  –  Pan  Ryszard  Bala  –  ja  rozumiem,  że  Pan  podaje  wartość  przybliżoną,
ale  skąd Pan taką wartość czerpie?
Wójt – Pan Henryk Kacprzyk – od pracowników. 
Radny  –  Pan  Ryszard  Bala  –  mam  kolejne  pytanie  dotyczące  gospodarowania
nieruchomościami  gminy.  Jak  to  się  stało,  że  działka  została  ogrodzona
niezgodnie  z  mapami  geodezyjnymi  a  gospodarz  terenu,  zarządca  mieniem
gminnym na to nie  reagował oczywiście?
Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Sławomir  Matuszewski  –  jeżel i  można,  ja
bym odpowiedział  nie  w konkretnej  tej  sprawie,  ale  innej.  Ja  spotkałem się  z  taką
sytuacją  osobiście.  Zamieszkałem  tutaj  i  dostałem  tą  działkę,  wszystko  ładnie.
Ogrodziłem  działkę  po  starym  płocie,  tak  jak  było  kiedyś.  Ten  płoty  był.  Ja
zagrodziłem.  Okazało  się,  że  zagrodziłem  drogę,  gdzieś  tam  w  połowie  drogi.
Było  ogrodzone  po  starym  płocie  czyli  tak  jak  kiedyś  było.  Ta  droga  nigdy  nie
istniała.  Myślę,  że w podobnej  sytuacji  to było.
Wójt – Pan Henryk Kacprzyk – jest  tyle  działek  gminnych.  Zresztą  proces
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komunalizacji  przeprowadzany w dziewięćdziesiątym roku i  na podstawie  procesu
komunalizacji ,  żeśmy  te  działki  otrzymali .  To  były  nie  setki,  to  było  kilkaset
działek  różnych wymiarów, różnych kształtów.  Jeżeli  chodzi  tutaj  o  działki,  które
żeśmy  zamieniali  z  Diecezją  Warmińską  były  robione  po  granicach,  które  były
zwyczajowo zakreślone,  jak  mieszkał  tam Pan Bociej  i  inni  gdzie  zamieniliśmy to
później  z  kościołem.  Taki  przypadek  grodzenia  przy  czterystu  paru  metrach  to
jest  żaden,  bo  znam  przypadek  we  Frygnowie  gdzie  teraz  po  wytyczeniu  nowych
granic  jest  różnica  dwóch  hektarów.  To  jest  trochę  spora.  Bardzo  dużo  jest  tych
działek drogowych gdzie też bardzo mocno rolnicy wjeżdżają  w działki  i  nieraz te
drogi  są  w  innym  miejscu  niż  powinny  przebiegać  i  też  nie  ma  możliwości,  nie
ma  tylu  pracowników,  żeby  każdy  poszedł  w  rejon  i  s tanął  przy  granicy  działki  i
pilnował,  żeby nikt  nie wjechał  pługiem. Myślę,  że wystarczająca  odpowiedź.  
Innych uwag nie  zgłoszono.
Rada Gminy w głosowaniu  jawnym – 13 głosami za,  przeciwnych nie  było,  przy 1
glosie  wstrzymującym  (radny  Ryszard  Bala)  -  podjęła  uchwałę  Nr  LIV/333/2018
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  drodze  darowizny  nieruchomości
niezabudowanej  na cele  sakralne.
(Uchwała w załączeniu – zał.  nr 6).

Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Sławomir  Matuszewski  –  uchwała  w
sprawie ustalenia  wynagrodzenia Wójta  Gminy Grunwald.
To  jest  oczywiście  uchwała  kolejna,  którą  już  raz  mieliśmy  podjąć.  Została
odrzucona  i  w  tej  chwili  jest  taka  sama  uchwała  o  obniżeniu,  obniżono  o  20%
wynagrodzenie  wójta.
Radny  –  Pan  Ryszard  Bala  –  ja  w  związku  z  tą  uchwałą  mam  kolejne  pytanie
dotyczące  rozbieżności  tego  co  słyszeliśmy  na  komisjach  a  tym  co  dzisiaj
słyszymy.  Na  komisjach  wójt  mówił,  że  dostał  pismo  od  wojewody.  Tego  pisma
nie  przedstawił.  W  związku  z  tym  chciałbym  wiedzieć,  czy  wojewoda  jako
urzędnik  rządowy  pisze  do  urzędnika  samorządowego  oficjalne  pismo  urzędowe
czy  też  pisze  Artur  Chojecki  do  Henryka  Kacprzyka.  Jeżeli  to  było  pismo
urzędowe,  chciałbym  poznać  jego  treść.  Dzisiaj  s łyszymy,  że  ta  uchwała  została
uchylona.  
Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Sławomir  Matuszewski  –  Pan  mnie  nie
zrozumiał.  Nie została  uchylona tylko nie  została  podjęta  przez nas.  
Radny  –  Pan  Ryszard  Bala  –  myślałem,  że  została  uchylona.  Chciałbym
dowiedzieć  się,  jakie  zdarzenia  miały  miejsce  w  ciągu  3  ostatnich  miesięcy,  od
momentu  kiedy  tą  uchwałę  rada  odrzuciła  do  dnia  dzisiejszego,  że  ona  ponownie
trafia  do rady i  ma zostać podjęta.  
Wójt  –  Pan  Henryk  Kacprzyk  –  żadne  zdarzenia,  po  prostu  przyszło  pismo
informacyjne  skierowane  bezpośrednio  do  mnie  czyli  do  Henryka  Kacprzyka.
Jeżeli  Pan  chce,  to  proszę  wystąpić  w  ramach  informacji  publicznej  i  Panu  to
pismo zostanie  udostępnione jeżeli  radca uzna,  że tak będzie trzeba.
Radny  –  Pan  Ryszard  Bala  –  rozumiem,  że  do  Wójta  Henryka  Kacprzyka  a  nie
do Henryka Kacprzyka jako osoby prywatnej.
Wójt  –  Pan  Henryk  Kacprzyk  –  nie  pamiętam,  bo  nie  mam  przy  sobie  tego
pisma.
Radny – Pan Ryszard Bala – zadziwiająca amnezja.
Innych uwag nie  zgłoszono.
Rada  Gminy  w  głosowaniu  jawnym  –  7  głosami  za  (radna  Jadwiga  Dymkowska,
Iwona  Stanka,  Alina  Szymańska,  radny  Dariusz  Borkowski,  Adam  Butrymowicz,
Zbigniew  Naploszek,  Arkadiusz  Piasecki) ,  przy  3  głosach  przeciw  (radna
Małgorzata  Kamińska,  radny  Adam  Królikowski,  Sławomir  Matuszewski),  4
głosach  wstrzymujących  (radna  Joanna  Leszczyńska,  Wioletta  Sawicka,  radny
Ryszard Bala,  Stanisław Zaboroś)  – podjęła  uchwałę Nr LIV/334/2018 w sprawie
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ustalenia  wynagrodzenia Wójta  Gminy Grunwald.
(Uchwała w załączeniu – zał.  nr 7).

Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Sławomir  Matuszewski  –  kolejna  uchwała
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  na  własność  Gminy  Grunwald
nieruchomości  zabudowanej.
To chodzi  o Mielno,  to o czym Pan Wójt  już mówił.
Radni uwag nie  zgłosil i .
Rada  Gminy  w  głosowaniu  jawnym  –  14  głosami  za,   przeciwnych  nie  było,
wstrzymujących  się  nie  było  –  podjęła  uchwałę  Nr  LIV/335/3018  w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  nabycie  na  własność  Gminy  Grunwald  nieruchomości
zabudowanej.
(Uchwała w załączeniu – zał.  nr 8).

Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Sławomir  Matuszewski  –  kolejna  uchwała
w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  LI/315/2018  z  dnia  27  czerwca  2018  r .  w  sprawie
przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  gminy  Grunwald  w  obrębie  geodezyjnym  Gierzwałd,  pomiędzy
droga powiatową nr 1262N a drogą wojewódzką nr 542, część działki  7/3.
To  było  omawiane  w  informacji  z  działalności  między  sesjami.  Chodzi  o
kopalnię.
Radni uwag nie  zgłosil i .
Rada Gminy w głosowaniu  jawnym – 13 głosami za,  przeciwnych nie  było,  przy 1
głosie  wstrzymującym  (radny  Zbigniew  Napłoszek)  -  podjęła  uchwałę  Nr
LIV/336/2018  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  LIV/315/2018  z  dnia  27  czerwca
2018  r .  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Grunwald  w  obrębie  geodezyjnym
Gierzwałd,  pomiędzy droga powiatową nr  1262 a drogą wojewódzką nr 542,  część
działki  7/3.
(Uchwała w załączeniu – zał.  nr 9).

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Matuszewski – kolejna uchwała
w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego gminy Grunwald w obrębie geodezyjnym Kiersztanówko.  
Też informacja była przekazana o tej  uchwale.
Radni uwag nie  zgłosil i .
Rada  Gminy  w  głosowaniu  jawnym  –  14  głosami  za,  przeciwnych  nie  było,
wstrzymujących  się  nie  było  –  podjęła  uchwałę  Nr  LIV/337/2018  w  sprawie
przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego gminy Grunwald w obrębie geodezyjnym Kiersztanówko.
(Uchwała w załączeniu – zał.  nr 10).

Ad  pkt  8.  Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Sławomir  Matuszewski  –
kolejnym punktem są wolne wnioski i  informacje.
Wpłynęły trzy pisma do przewodniczącego rady gminy.

1. „W  imieniu  mieszkańców  wsi  Dylewo  oraz  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w
Dylewie  proszę  o  ujęcie  w  budżecie  Gminy  Grunwald  na  2019  rok
wykonania  na  działce  dzierżawionej  przez  OSP  przy  wiejskim  boisku
prądowej  skrzynki  rozdzielczej  wraz  z  przyłączeniem  do  sieci
energetycznej.”

2. „W  imieniu  mieszkańców  wsi  Dylewo  proszę  o  ujęcie  w  budżecie  Gminy
Grunwald na 2019 rok wykonania drogi  na działkach 151, 152, 153.”

3. „W  imieniu  mieszkańców  wsi  Dylewo  proszę  o  ujęcie  w  budżecie  Gminy
Grunwald na 2019 rok budowę lamp oświetleniowych.”
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Wszystkie  te  pisma  kierowało  Sołectwo  Dylewo  Sołtys  Gminy  Grunwald  do
Przewodniczącego Rady Gminy Grunwald.
Oczywiście te  wnioski przekazane zostaną do budżetu.
Skarbnik  –  Pani  Urszula  Borkowska  –  te  wnioski  były  składane  i  do  wójta  i  do
przewodniczącego.
Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Matuszewski – wszędzie.
Na komisjach  była  prośba  o  umorzenie  centralnego  ogrzewania  i  wody.  Tutaj  jest
wyliczenie.  
Skarbnik  –  Pani  Urszula  Borkowska –  jest  zaległość  centralnego  ogrzewania  na
kwotę  3.101,52  zł  i  drugie  podanie  jest  również  zaległość  za  centralne
ogrzewanie  na  kwotę  4.238,70  zł .  Ta  pierwsza  zaległość  ponad  3  tys.  zł ,  to  jest
zaległość  wynikła  za  okres  od  stycznia  2011  do  maja  2012.  Następnie  ta
nieruchomość  czyli  to  mieszkanie  zostało  przepisane  na  syna,  który  początkowo
trochę  regulował  swoje  należności.  Jednak  już  w  sierpniu  2015  roku  już
niezapłacona  jest  należność  za  centralne  ogrzewanie;  w  marcu  2016,  kwietniu
2016  i  definitywnie  już  od  maja  2017  roku  już  nie  jest  płacone  nic.  W związku  z
tym  takie  te  zadłużenia  narosły.  Łączna  kwota  miesięcznej  opłat  za  centralne
ogrzewanie to jest  kwota 225,60 zł .
Ci  państwo  mieli  już  kilkukrotnie  rozkładane  zaległości  na  raty  i  nie  były
regulowane.  Następnie  te  decyzje  ulegały  rozwiązaniu,  bo  nie  były  utrzymane
warunki  rozłożenia  ratalnego.  Oprócz  tego  został  przeprowadzony  wywiad.
Okazuje  się,  że  ci  państwo  w  ostatnich  trzech  miesiącach  korzystają  z  pomocy
GOPS  w  postaci  zasiłku  okresowego  miesięcznie  127,36  zł ,  zasiłek  celowy  na
żywność  400,-  zł ,  zasiłek  okresowy 620,-  zł ,  zasiłek  celowy na  żywność  320,-  zł ,
również zasiłek celowy na żywność 180,-  zł .  Oprócz tego dziecko które uczęszcza
do  szkoły  dostaje  dofinansowanie  czyli  opłacane  jest  wyżywienie  tego  dziecka  w
kwocie  4,-  zł  dziennie  oprócz  tego  zasiłek  rodzinny  124,-  zł ,  program  500+  -
500,-  zł ,  ostatnio  było  300+  i  100,-  zł  do  zasiłku  rodzinnego.  Ci  państwo  są  na
zasiłku  dla  bezrobotnych,  jeden  z  panów 691,-  zł  i  renta  socjalna  w kwocie  745,-
zł  jak  również  stypendium,  które  jest  wypłacane  na  dziecko  przez  gminę  w
kwocie  99,50  zł  miesięcznie.  To  stypendium jest  płacone  przez  10  miesięcy  roku
szkolnego  czyli  również  995,-  zł .  Tu  jest  przedstawione  jakie  są  dochody  tych
państwa między innymi a jakie  wydatki.  
Tu  chodzi  o  to,  że  kwota  zadłużenia  przewyższa  2,5  tys.  zł  więc  wójt  sam  nie
może  podjąć  decyzji  w  sprawie  tych  zaległości.  Tą  zaległość  w  kwocie  ponad  4
tys.  zł  ci  państwo proszą  o  rozłożenie  na  raty  po  50,-  zł  miesięcznie  ponad  4  tys.
zł .  Natomiast  ta  zaległość,  która  jest  ponad  3  tys.  zł  ci  państwo  proszą  o
umorzenie w całości.  
Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Sławomir  Matuszewski  –  jeżeli  to
umorzymy,  to więcej  dojdzie  takich osób, może rozłożenie  na raty.
Skarbnik  – Pani  Urszula Borkowska –  rozłożenie  na  raty  już  było  wielokrotnie.
Od  maja  2017  roku  ci  państwo  nie  podejmują  żadnych  starań,  żeby  cokolwiek
płacić.  Od maja 2017 roku do sierpnia 2018 roku nie jest  nawet  złotówka płacona.
Ci  państwo  też  piszą,  że  córka  studiuje.  Córka  studiuje  zaocznie.  Nie  mamy  jej
dochodów. Zapewne gdzieś  też  coś  tam dorabia.  Tylko  tego nie  jesteśmy w stanie
sprawdzić.
Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Sławomir  Matuszewski  –  musimy
przegłosować. 
Przeciw  umorzeniu  zaległości  za  centralne  ogrzewanie  głosowało  13  radnych.
Radny Ryszard Bala nie  brał  udziału w głosowaniu.
Przeciw  rozłożeniu  zaległości  na  raty  miesięcznie  po  50,-  zł  głosowało  13
radnych. Radny Ryszard Bala nie brał  udziału w głosowaniu.
Mieszkaniec  Gierzwałdu  – Pan Edmund Żmijewski  –  koło  cmentarza  ten  murek
zniszczyli .  Tam ostatnio znowu ktoś wpadł.  Tam jest  niebezpiecznie.  
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Wójt  –  Pan  Henryk  Kacprzyk  –  zdaję  sobie  sprawę.  Tam  trzeba  przerobić  ten
wjazd na cmentarz,  bo tam już kilka tych wypadków było.  Ja to mam na uwadze.   
Sołtys  – Pan Karol  Duda –  na moście  w Mielnie  jak  się  kończy most,  zrobiła  się
z powrotem dziura w drodze.   
Wójt  –  Pan  Henryk  Kacprzyk  –  ja  to  zgłoszę  to  do  Starostwa  powiatowego,  bo
to jest  droga powiatowa.
Radny  –  Pan  Ryszard  Bala  –  czy  droga  z  Domkowa  do  Szczepankowa  została
już  całkowicie  zakończona,  bo  to  była  inwestycja  wspólna  ze  środków  budżetu
gminy i  ze środków Unii  europejskiej?
Wójt – Pan Henryk Kacprzyk – tak,  zakończona.
Radny  –  Pan  Ryszard  Bala  –  dzisiaj  jechałem  tą  drogą.  Widzę  szereg
niedorobionych  rzeczy  przy  tej  drodze.  Nie  ma  oznakowania  poziomego.  Nie  ma
słupków  z  elementami  odblaskowymi  tam  gdzie  skarpy  są  wysokie  a  są  wysokie,
bo  w  niektórych  miejscach  z  1,5  metra.  Nawet  metr  od  drogi  zaczyna  się  skarpa.
Ja sobie wyobrażam jak tą  drogą będą jeździl i  mieszkańcy,  kiedy i  pola  i  tą  drogę
przysypie  śnieg  i  nie  będzie  wiadomo gdzie  jest  pas  drogowy a  gdzie  się  zaczyna
pobocze  a  za  tym  poboczem  zaraz  zaspa,  która  zasypała  pobliski  rów  i  pobliskie
pola.
Jeżeli  tak  ma  wyglądać  zakończona  inwestycja,  to  ja  powiem  Państwu,  że  ja  się
dziwię  takiej  sytuacji .  Inwestor  odbierając  tą  inwestycję,  odebrał  ją  w  takim
stanie.  Jest  kilka  miejsc  gdzie  woda  spływająca  z  pól  odprowadzana  jest  do  rowu
przy  tej  drodze.  Tam  są  przepusty,  ale  zagłębienia  przed  przepustami  są
wykonane  ze  zwykłej  ziemi.  Ścięta  prawie  pionowo  skarpa  i  to  do  zbiornika
wody,  która  ta  woda spływa.  Jak  długo taki  zbiornik  wytrzyma,  po  i lu  tygodniach
czy  miesiącach  zostanie  zamulony,  nie  trudno  to  sobie  wyobrazić.  Sposób
wykonania tej  inwestycji  wydaje mi się jest  pod znakiem zapytania co do jakości.
Druga  sprawa  –  chciałem  się  zapytać  czy  już  ustalono  wartość  latarni,  które
zostały  podarowane  gminie,  zamontowane  nad  jeziorem  Mielno.  Czy  znamy  już
wartość tego podarunku?
Wójt – Pan Henryk Kacprzyk – ciekawa sprawa jest .  Na pewno widzę,  że Pan tu
wiedzą  taką  dysponuje  z  zakresów  różnych  i  budownictwa  drogowego  i
oświetlenia  ulicznego  i  wszystkiego,  że  po prostu  sobie  życzyć takiego fachowca.
Są  inspektorzy  nadzoru  przy  wykonywaniu  inwestycji ,  którzy  są  odpowiedzialni
za  jakość  wykonanej  inwestycji .  Na  pewno  są  protokóły  również  z  różnymi
odstępstwami  dotyczącymi niektórych rzeczy,  których nie  da się  na  przykład  przy
takiej  pogodzie  wykonać.  Na pewno ten zapis  gdzieś  tam funkcjonuje.  Ja  tego nie
sprawdzam,  bo  od  tego  mam  pracowników.  Dla  mnie  to  jest  ważne,  że  inwestor
uzyskał  od  inspektora  nadzoru  zgodę  na  rozliczenie  tej  inwestycji  w  danym
momencie.  Uważam  tą  inwestycję  za  odebrana,  co  nie  uważam,  że  przez  rok
gwarancji ,  3  lata  rękojmi  ten  wykonawca  nie  będzie  tą  inwestycją
zainteresowany.  Na  pewno  będzie  zainteresowany.  Jeżeli  były  jakieś  usterki,
zostaną  usunięte,  jak  na  innych  drogach,  które  żeśmy  oddawali ,  jak  na  drodze  do
Korsztyna.  Po kolei  wszystkie  usterki  zostały wyeliminowane,  prawdopodobnie tu
również.  Na  takie  drogi,  to  się  tylko  cieszę,  że  wykonawca  się  znalazł,  że  tą
drogę  zrobił .  Nie  ma  wykonawców.  Wiele  gmin  nie  wywiązało  się  terminowo  z
tych  prac.  Nas  również  obligują  terminy  rozliczenia  się  ze  środków,  które
otrzymujemy  z  Unii  europejskiej  i  nieraz  naprawdę  trzeba  troszeczkę  szybciej
odebrać a później   dopiero usuwać usterki.  To wszystko jest  zapisane  w protokole
odbioru,  gdzie  te  wszystkie  usterki  są ujęte.  
Jeżeli  chodzi  o  te  2  lampy  które  darowali  Państwo Szmitowie,  jak  to  się  mówi  ku
swojemu nieszczęściu,  to na pewno będzie protokół  przekazania.  Przygotowuje go
radca  prawny.  Faktura  już  została  dostarczona.  Jeżeli  Pana  to  interesuje,  to
opiewa  ona  na  około  7  tys.  zł ,  co  dali  z  własnej  kiszeni.  Z  tym  że  teraz  po
podpisaniu darowizny jeszcze od tego zapłacą podatek.  Dzięki  temu,  że Pan jest
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taki  spostrzegawczy.  
Radny – Pan Ryszard Bala – takie  są reguły.
Wójt – Pan Henryk Kacprzyk – Państwo Szmitowie  zdają  sobie sprawę z tego.
Radny – Pan Ryszard Bala – co prawda tych bezdomnych z Warszawy w Mielnie
przybywa.  Tutaj  mamy  jakby  podarunek  o  nieznanej  wartości.  Ja  przypominam,
że  zostały  ustawione  4  lampy  nie  dwie  jak  Pan  mówi.  Ja  ten  temat  będę  śledził
jeszcze.  Poinformuję Państwa.
Panie Przewodniczący odnośnie tego, co Pan Wójt  powiedział  odnośnie drogi
Szczepankowo  –  Domkowo.   Czekanie  przez  rok  czasu  na  to,  że  wykonawca
usunie  w  ramach  rękojmi  czy  gwarancji  jakieś  niedorobienia  jest  wydaje  mi  się
raczej  zabawne  a  nie  poważne  traktowanie  mieszkańców.  W  najbliższym  czasie
zaczną  się  opady  jesienne  a  za  chwilę,  być  może  będzie  zima  bez  śniegu,  ale
takich  gwarancji  nie  mamy.  W związku  z  tym,  jak  po  takiej  drodze  zasypanej  na
biało,  bo  ona  nie  będzie  utrzymywana  w  stanie  czarnym,  jak  po  takiej  drodze
można się poruszać.  Nie wiadomo gdzie ta  droga się kończy.
Radny – Pan Adam Królikowski  –  nawet  teraz  jak  coś  się  dzieje,  jak  się  dzwoni
do  tego  Pana,  to  zaraz  naprawiają.  Spadki  porobione,  ale  l iści  naciągnęło,  był
zaraz i  poprawił.
Wójt  –  Pan  Henryk  Kacprzyk  –  chciałem  Panu  powiedzieć,  że  Pan  Szmidt  nie
jest  jakimś  człowieczkiem  z  Warszawki,  który  przyjeżdża  na  wakacje  tylko  jest
podmiotem  gospodarczym  działającym  na  terenie  Mielna,  konkretnie
zatrudniającym  4  osoby,  5  osób  w  tej  chwili  plus  prowadzi  działalność
gastronomiczną  w  której  zatrudnia  2  osoby  z  Mielna,  7  osób  zatrudnia.  Te  2
lampy  pozostałe,  to  zaraz  Panu  wyjaśnię,  zakupił  tylko  te  góry  do  lamp  czyli
same oświetlenie  a słupy są ze zdemontowanego starego oświetlenia,  które kiedyś
na  wniosek  również  mądrego  radnego  z  Mielna  zostały  wyłączone,
zdemontowane,  bo  określono,  że  to  Bangkok.  Hollywood.  Wtedy  rada  podjęła
decyzję,  że  demontujemy  to  oświetlenie  i  tak  to  się  stało.  W  tej  chwili  ktoś,  kto
po  prostu  wyraża  chęć  pomocy,  podniesienia  estetyki  tego  miejsca  gdzie  żyjemy.
Ja  rozumiem,  że  to  jest  nagrywane,  wypowiedź  jest  pod  nagranie,  żeby  potem
puszczać  zdania wyrwane z kontekstu i  wyciągać  odpowiednie  wnioski.
Sołtys  –  Pani  Milena  Gorzka  –  ja  w  imieniu  własnym  i  większości  sołtysów
chciałam się zwrócić o podniesienie  diet  dla  sołtysów. 
Sołtys – Pani Krystyna Guzdaj – dla tych co siedzą a  nie  wychodzą  po piętnastu
minutach to  nie.   
Przewodniczący  Rady  Gminy   –  Pan  Sławomir  Matuszewski  –  będzie  to
rozpatrzone na najbliższej  komisji .
Sołtys  –  Pan  Marek  Kopecki  –  w  sprawie  tego  przystanku  na  Rychnowskiej
Woli,  żeby wyprostować i  chociaż  szybę wstawić.  
Wójt – Pan Henryk Kacprzyk – co tam się stało?
Sołtys – Pan Marek Kopecki  – Policja  nie  może dojść.
Wójt  –  Pan  Henryk  Kacprzyk  –  jak  policja  nie  może  dojść,  niech  prześle
protokół,  że  nie  może  dojść,  bo  jak  zgłoszony  był,  to  musi  przesłać.  My  mamy
firmę  ubezpieczeniową  która  się  tym  zajmuje,  s le  musimy  mieć  od  policji ,  że
zamknięto  śledztwo. Pan zgłosił  na policję  to?
Sołtys – Pan Marek Kopecki  – policja  była,  spisywała wszystko.
Wójt – Pan Henryk Kacprzyk –  to  niech  teraz  napiszą,  że zamknęli  dochodzenie
z  powodu  niewykrycia  sprawców  i  my  zgłaszamy  się  do  firmy  ubezpieczeniowej.
Taki  przypadek też już mieliśmy w miejscowości  Stębark.
Sołtys  –  Pani  Katarzyna  Kasprowicz  –  chciałam  się  zapytać  o  tą  lampę  koło
szkoły,  czy  mamy  to  z  funduszu  sołeckiego  zrobić?  Ta  lampa  już  była  zgłaszana
w tamtym roku. Czy mamy zgłaszać do województwa?
Radna – Pani Małgorzata Kamińska – to  jest  przy drodze wojewódzkiej.  Było
kilka razy mówione,  że trzeba chociaż  jedną lampę postawić i  barierki  postawić,
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bo jak idą dzieciaki  ze szkoły,  to jest  niebezpiecznie.  
Sołtys  –  Pani  Katarzyna  Kasprowicz  –  ja  pisałam  do  Pana  Wójta.  Teraz  nie
wiem co robić? 
Wójt  –  Pan  Henryk  Kacprzyk  –  tak  czy  inaczej  ja  muszę  wystąpić  do  Zarządu
Dróg Wojewódzkich.  Ja w tej  chwili  nie  znam, nie wiem czy poszło pismo czy nie
poszło  do  zarządu?  Ja  wyjaśnię.  Czy  barierki  czy  oświetlenie  przy  drodze
wojewódzkiej,  bezwzględnie musimy mieć zgodę Zarządu Dróg Wojewódzkich.  

Ad  pkt  9.  Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Sławomir  Matuszewski  –
kolejnym punktem są – interpelacje  i  zapytania.
Interpelacj i  nie  zgłoszono.

Ad  pkt  10.  Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  Rady  Gminy
zamknął  LIV sesję Rady Gminy.

Protokołowała Przewodniczący Rady Gminy

Bronisława Warmińska Sławomir Matuszewski
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